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Protokół Nr IV/2024  
z posiedzenia IV sesji w IX kadencji Rady Gminy Fabianki 

w dniu  12 sierpnia 2024 roku 
 

Obrady Rady Gminy Fabianki rozpoczęły się o godz. 17.30 i trwały do godz. 1950. Uczestniczyli w nich 
radni według załączonej listy obecności, kierownicy referatów UG Fabianki w zakresie przedłożonych 
projektów uchwał, Wójt i Skarbnik Gminy. 

Ad.1 

Przewodniczący RG Krzysztof Górecki- dokonał oficjalnego otwarcia IV sesji Rady Gminy Fabianki. 
Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. Po zapoznaniu się z listą obecności stwierdził, że 
obrady są prawomocne z uwagi na wymagane kworum. Obecnych 13 radnych. Nieobecni to Radny 
Piotr Jetter oraz Radny Adam Pałucki. Następnie powitał wszystkich przybyłych na  obrady:  Wójta, 
pracowników Urzędu Gminy oraz oglądających transmisję mieszkańców gminy.  

Ad.2 

Przewodniczący RG Krzysztof Górecki – zarządził dyskusję nad porządkiem obrad. Zaznaczył,                    
iż sesja zwołana została w trybie art. 20 ust.3 ustawy o samorządzie gminy na wniosek Wójta 
Gminy Fabianki z dnia 8.08.2024r.. 

Brak zgłaszanych propozycji do porządku obrad. 

Przewodniczący RG- zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad IV sesji. 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” 
przyjęła porządek IV sesji Rady Gminy w następującym brzmieniu: 

 (w załączeniu wykaz imienny głosowania)  

„   1.  Otwarcie IV  sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
3.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

1) zmian do budżetu gminy na 2024 rok, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2039, 
3) realizacji projektu w ramach programu Erasmus+, 
4) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju 

Gminy Fabianki na lata 2025-2030, w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust.3 
ustawy z dnia 6 grudnia 2006r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju,  

5) przystąpienia do realizacji projektu pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Włocławskiej i 
ulicach sąsiednich w Szpetalu Górnym – IV etap”,  

6) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Fabianki, 
7) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Fabianki a Skarbem Państwa  

- Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad w Bydgoszczy w sprawie 
uregulowania wzajemnych praw i obowiązków stron, w zakresie przygotowania inwestycji 
GDDKiA, tj. opracowania dokumentacji projektowej do budowy drogi dla pieszych i rowerów 
na DK 67 na odc. Fabianki – Szpetal Górny, 

8) w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/153/2020 z dnia 10 grudnia 2020 roku w sprawie 
utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Dzienny dom Pobytu w Urszulewie oraz nadania 
statutu, 

9) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Cyprianka,  
jednostka ewidencyjna Fabianki, 

10) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, 
11) ustalenia miesięcznych diet dla radnych. 

4. Zakończenie sesji.  ”  
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Ad.3 

1) 

Przewodniczący RG - zarządził dyskusję nad projektem zmian do budżetu na 2024r. 

Skarbnik Gminy - poinformowała ,że proponowane zmiany do budżetu na 2024r. związane są             
ze zwiększeniem dochodów i wydatków o kwotę 714.068,24 zł. Po stronie dochodów                              
i wydatków wprowadza się następujące zmiany: dział 600 – przyjęto środki z Urzędu Miasta 
na refundację ulgowych biletów, zmniejszono plan na zapłatę podatku VAT, zabezpieczono 
kwotę zgodnie z porozumieniem z GDDKiA na budowę ścieżki pieszo – rowerowej na DK 67 
odcinek Fabianki-Szpetal Górny, zwiększono wydatki na przebudowę dróg w gminie Fabianki 
– III i IV etap, zwiększono plan wydatków na umowy zlecenia zgodnie z zapotrzebowaniem, 
zmniejszono wydatki na odsetki od kredytów i pożyczek, zapewniono środki na zakup sprzętu 
nagłaśniającego dla SP w Nasiegniewie, zmniejszono środki na energię w dziale oświata                       
i wychowanie zgodnie z planowanym wykonaniem, zwiększono środki na czyszczenie 
grzejników w SP w Fabiankach, przeniesiono środki między inwestycjami na boisko przy 
szkole w Fabiankach, zaplanowano wydatki w związku z programem Erasmus+, przyjęto 
dotację i zaplanowano większe środki na usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, zabezpieczono środki na wypłatę stypendium dla zdolnych uczniów, przyjęto 
dotację z WFOŚiGW na ochronę powietrza, zwiększono środki na zakup energii – oświetlenie 
ulic, placów i dróg, zwiększono plan zgodnie z zapotrzebowaniem w dziale Kultura Fizyczna. 
Dochody po zmianach będą wynosiły 69.462.184,67 zł. Wydatki  stanowią kwotę 
90.949.383,67 zł.   

Przewodniczący RG – ogłosił dyskusję. 

Brak zapytań i głosów w dyskusji. 

Przewodniczący RG –zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian do budżetu 
na 2024r. 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 12 „za”, 1 „wstrzymujących się”,                              
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr IV/32/2024 z dnia 12 sierpnia  2024 r. w sprawie zmian do 
budżetu na 2024 r.   (wykaz imienny głosowania w załączeniu) 

2) 

Przewodniczący RG – poprosił Panią Skarbnik  o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2024- 2039. 

Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że w tej uchwale uaktualniony został załącznik nr 1 zgodnie                              
z wprowadzonymi zmianami w budżecie gminy na 2024r. a załącznik Nr 2 zawiera wykaz 
przedsięwzięć do WPF po zmianach jak w uchwale podjętej przed chwilą. Wprowadza się 
zadania takie jak budowa ścieżki dla pieszych i rowerów na drodze DK 67 Fabianki – Szpetal 
Górny, remont i konserwację zabytkowego lamusa w Szpetalu Górnym, modernizację 
oświetlenia w gminie Fabianki oraz  budowę i rozbudowę infrastruktury kanalizacyjnej                  
w gminie Fabianki. 

Przewodniczący RG– zarządził dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny Wojciech Mosakowski – poprosił o informację w zakresie stanu realizacji zadania jakim jest 
remont i konserwacja lamusa w Szpetalu Górnym.? 

Wójt – poinformował, że jeszcze nie został ogłoszony przetarg na to zadanie bowiem konserwator 
nie wyraził zgody na realizację. Możemy wykonać prace wewnętrzne lecz na zewnątrz 
będziemy musieli dostosować jeszcze projekt do wymagań konserwatora zabytków. Stwierdził, 
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iż za około 2-3 tygodnie będzie można ogłosić przetarg na remont i konserwację zabytkowego 
budynku tzw. Lamusa. 

Przewodniczący RG - z uwagi na brak zapytań zarządził głosowanie nad projektem uchwały                        
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2024- 2039. 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 12 „za”, 1 „wstrzymujących się”,                    
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr IV/33/2024 z dnia 12 sierpnia 2024r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2024- 2039. 
(wykaz imienny głosowania w załączeniu) 

3) 

Przewodniczący RG – poprosił Kierownika Gminnego Zespołu Oświaty o wyjaśnienie zasadności 
podjęcia projektu uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach programu Erasmus+.   

Kierownik GZO -  poinformował ,że Narodowa Agencja Programu Erasmus+ i Europejskiego 
Korpusu Solidarności poinformowała o zatwierdzeniu do realizacji wniosku złożonego przez 
Szkołę Podstawową im. Orła Białego w Cypriance w sektorze Edukacja Szkolna w ramach 
Akcji 1 – projekty krótkoterminowe. Projekt dotyczy wsparcia i rozwoju uczniów z mniejszymi 
szansami w celu zapewnienia im równych szans edukacyjnych, rozwoju umiejętności 
językowych z naciskiem na język angielski, wzrostu motywacji do nauki i wzrostu kompetencji 
cyfrowych. Realizacja projektu zakłada wyjazd 30 uczniów na 12 dni do Grecji. Uczniowie 
przełamią barierę uniemożliwiającą odnalezienie się w środowisku odmiennym kulturowo                           
i językowo, nabędą umiejętności współpracy w zespole i otwarcia na kulturę innych krajów. 
Projekt finansowany będzie ze środków Unii Europejskiej.  

Brak zapytań w zakresie projektu uchwały. 

Przewodniczący RG –zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 12 „za”, 1 „wstrzymujących się”,                              
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr IV/34/2024 z dnia 12 sierpnia 2024 r. w sprawie realizacji 
projektu w ramach programu Erasmus+. 
 (wykaz imienny głosowania w załączeniu) 

4) 

Przewodniczący RG – poprosił Wójta o wyjaśnienie zasadności podjęcia projektu uchwały                    
w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 
Rozwoju Gminy Fabianki na lata 2025-2030, w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 
ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju. 

 
Kierownik RFZ – poinformował, iż w związku z tym, że przystępujemy do prac nad projektem nowej 

strategii rozwoju Gminy Fabianki, która obejmie lata 2025 2030 zgodnie z artykułem 10 f ust.1 
ustawy o samorządzie gminnym Rada Gminy musi podjąć uchwałę określającą szczegółowy 
tryb i harmonogram opracowania projektu strategii. W załączniku do uchwały został 
przedstawiony ten tryb i harmonogram pracy nad strategią. Prace  nad strategią ruszają 
jeszcze w 2024 roku. Do końca roku będzie gotowa diagnoza strategiczna oraz określone cele 
i działania strategiczne. W pierwszym półroczu 2025 roku będą prowadzone intensywne 
konsultacje z mieszkańcami, z partnerami społecznymi i gospodarczymi oraz sąsiednimi 
gminami. Będzie to wymagało uzgodnienia z instytucjami typu PGW Wody Polskie. Według 
harmonogramu strategia zostanie przedłożona pod obrady Rady Gminy po wszelkich 
ustaleniach i uzyskaniu opinii w II kwartale 2025 roku. 

 
Brak zapytań w zakresie projektu uchwały. 
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Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 12 „za”, 1 „wstrzymujących się”,                              
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr IV/35/2024 z dnia 12 sierpnia 2024 r. w sprawie określenia 
szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 
Fabianki na lata 2025-2030, w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy               
z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju.  
(wykaz imienny głosowania w załączeniu) 
 

5) 
 

Przewodniczący RG – udzielił głosu Kierownikowi RFZ w celu wyjaśnienia projektu uchwały                   
w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej                              
w ul. Włocławskiej i ulicach sąsiednich w Szpetalu Górnym – IV etap”.  

 

Kierownik RFZ – poinformował, że gmina zakwalifikowała się do dofinansowania z Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach programu Fundusze Europejskie dla Kujaw                         
i Pomorza na lata 2021-2027 projektem Gminy Fabianki pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej               
w ul. Włocławskiej i ulicach sąsiednich w Szpetalu Górnym – IV etap” Zadanie obejmuje                    
ul. Żwirową w Szpetalu Górnym. Wartość zadania to 997.216,34 zł, a pozyskane 
dofinansowanie stanowi kwotę 847.633,88 zł. Całość zadania będzie realizowana w 2025 r.   

Brak zapytań w zakresie uchwały. 
 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 12 „za”, 1 „wstrzymujących się”,                              
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr IV/36/2024 z dnia 12 sierpnia 2024 r. w sprawie 
przystąpienia do realizacji projektu pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Włocławskiej                   
i ulicach sąsiednich w Szpetalu Górnym – IV etap”.  
(wykaz imienny głosowania w załączeniu) 

6) 
 

Przewodniczący RG –poprosił o zabranie głosu przez Wójta w zakresie projektu uchwały                       
w sprawie przystąpienia do sporządzenia Planu Ogólnego Gminy Fabianki. 

Wójt – poinformował, że projekt uchwały dotyczy przystąpienia do opracowania planu ogólnego 
gminy. W ubiegłym roku nastąpiła zmiana ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, która nałożyła na gminy obowiązek opracowania do końca 2025 roku nowego 
aktu prawa miejscowego, jakim jest plan ogólny gminy. Plan ogólny będzie podstawą                          
do opracowania planów przestrzennych oraz wydawania decyzji o warunkach zabudowy. 
Chcieliśmy aby ten plan ogólny opracowywała firma, która opracowuje nam plany 
przestrzenne.  

Radny Rafał Kawczyński – zapytał odnośnie planu przestrzennego. Jak aktualnie wygląda sytuacja  
planów przestrzennych w Szpetalu Górnym? Był opracowywany plan dla części Szpetala 
Górnego. O ile pamięta było to robione w dwóch etapach. Zapytał czy w takim razie jest ten 
plan opracowany do końca czy nie?  

Wójt – wyjaśnił, że na niektórych terenach już jest plan opracowany i też przyjmowaliśmy takie plany 
ale tak jak powiedział weszła w życie zmiana ustawy, która nakazuje na samorządy 
opracowanie nowych planów a dotychczasowe plany, które były na te tereny opracowane 
utracą moc. Musimy opracować nowy plan bo w 2026 roku stracą ważność dotychczasowe 
plany. W naszym przypadku studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy. 

Brak dalszych zapytań w dyskusji. 
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Przewodniczący RG –zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 12 „za”, 1 „wstrzymujących się”,                              
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr IV/37/2024 z dnia 12 sierpnia 2024 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Fabianki. 
 (wykaz imienny głosowania w załączeniu) 

7) 
 
Przewodniczący RG –poprosił o zabranie głosu przez Wójta w zakresie projektu uchwały                       

w sprawie zawarcia porozumienia z GDDKiA w Bydgoszczy na budowę ścieżki dla pieszych                  
i rowerów na DK 67 odcinek Fabianki – Szpetal Górny. 

Wójt – poinformował, że większość radnych pamięta, iż 3 lata temu podjęliśmy decyzję,                
że przystępujemy do opracowania projektu na ścieżkę pieszo-rowerową od Bogucina                   
do Szpetala Górnego. Później zmieniono zakres i wydłużono do Kulina i do tamy. Taką 
deklarację ze strony gminy Wójt złożył w Ministerstwie a to spowodowało, że to zadanie zostało 
wpisane w pięcioletni plan realizacji zadań. Tam gdzie samorządy partycypowały w kosztach 
miały przyznane dodatkowe punkty. Nasza Gmina także otrzymała dodatkowe punkty. Stąd 
też dzisiejszy projekt uchwały. Z uwagi na fakt, że został ukończony projekt na odcinek 
Fabianki - Szpetal Górny i niektórzy z radnych wiedzą, że na ten odcinek była przewidziana 
forma tradycyjna czyli pierwszy projekt a później realizacja, to od ronda do  Kulina na tamę 
miało być to metodą zaprojektuj i wybuduj. W ubiegłym roku nie było oferenta, a jak się pojawiał 
to proponował o wiele wyższą wartość kosztorysową zadania i zawsze tej kwoty, która była 
wymagana przez oferenta nie było przeznaczonej przez ministerstwo i GDDKiA. Stąd też                
to zadanie nie zostało zrealizowane ale jest wpisane do realizacji do końca 2025 roku. Miał 
być ogłoszony przetarg na przełomie czerwca/lipca ale chyba również go nie będzie. Jeżeli 
chodzi o pierwszy odcinek Fabianki - Szpetal Górny rondo to projekt ten jest zakończony. Za 
tydzień powinniśmy go otrzymać do akceptacji. Zapoznamy się z projektem i uzgodnimy go 
jeżeli wszystko będzie się zgadzało, bo z tego co wie nie ma tam uwzględnionych przynajmniej 
4 wjazdów. Przeanalizujemy ujęte w projekcie inne urządzenia na tej drodze i jeżeli nie będzie 
tutaj żadnych wątpliwości zaakceptujemy ten projekt do realizacji w przyszłym roku.                             
To zadanie opiewa na kwotę około miliona złotych. 

Radny Wojciech Mosakowski – zapytał czy coś się dzieje w zakresie drugiej części zadania? 
Chodzi o ten odcinek od Szpetala Górnego do Włocławka. 

Wójt – wyjaśnił, iż tak jak już mówił przed chwilą miał być ogłoszony przetarg w formie takiej jakby 
ogłaszany w ubiegłym roku. Nikt nie potrafi jednak nam odpowiedzieć z pracowników GDDKiA 
czy będzie to zrobione i kiedy? Dyrektor przebywa na urlopie i nie możemy uzyskać 
odpowiedzi w tej sprawie, czyli czy na 100% jeszcze w tym roku ten przetarg będzie 
rozstrzygnięty. Jest to istotne ponieważ pojawiła się tutaj koncepcja tradycyjnego 
przygotowania inwestycji czyli pierwsze projekt i realizacja. Czy zdążą  z przetargiem Wójt nie 
wie, powinien być on już ogłoszony.  Na projekt trzeba przeznaczyć minimum te 7 - 8 miesięcy. 
Jeżeli jednak są jakieś pilne realizacje to takie zadania są szybko realizowane. Taką inwestycję 
można zrealizować w pół roku jeżeli nie ma żadnych sprzeciwów i jest zgoda. Najważniejsze, 
że na to zadanie mamy zapewnione pieniądze w ministerstwie.  

Radny Zieliński Andrzej – stwierdził, że tutaj ta kwota jest rozłożona na raty. Zapytał czy to znaczy 
, że ta ostatnia rata w 2026 roku to jest po zakończeniu inwestycji czy to jest ten projekt przez 
3 lata rozłożony? 

Wójt – wyjaśnił, że ta kwota milion złotych jest rozpisana na 3 lata. Dla nas to dobrze bo nie musimy 
miliona złotych wyjmować z naszej kieszeni. Ostatnia rata jest po zakończeniu inwestycji.  

Brak dalszych zapytań.  
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Przewodniczący RG –zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 12 „za”, 1 „wstrzymujących się”,                              
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr IV/38/2024 z dnia 12 sierpnia 2024 r. w sprawie zawarcia 
porozumienia z GDDKiA w Bydgoszczy na budowę ścieżki dla pieszych i rowerów na DK 67 
odcinek Fabianki – Szpetal Górny. 

 (wykaz imienny głosowania w załączeniu) 

8) 

Przewodniczący RG – udzielił głosu Wójtowi w celu wyjaśnienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie utworzenia DDP w Urszulewie. 

Wójt – wyjaśnił, że w uchwale dokonujemy zmiany polegającej na zmianie nazwy z Dzienny Dom 
Pobytu na Dzienny Dom Pomocy. Podpisujemy umowę na następne 3 lat i porządkujemy 
dokumentację i zapisy w uchwale.  

Brak zapytań do projektu. 

Przewodniczący RG –zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 12 „za”, 1 „wstrzymujących się”,                              
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr IV/39/2024 z dnia 12 sierpnia 2024 r. w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Dzienny Dom Pobytu                        
w Urszulewie oraz nadania statutu. 

 (wykaz imienny głosowania w załączeniu) 

9) 

Przewodniczący RG – poprosił o wyjaśnienie zasadności podjęcia projektu uchwały w sprawie 
nabycia nieruchomości w Cypriance. 

 
Wójt – poinformował, iż pięć lat zajęło nam pozyskanie działki zlokalizowanej obok szkoły                        

w Cypriance. To działka po prawej stronie za szkołą o powierzchni 66 arów. Co prawda             
jeszcze dzisiaj na 100% nie może powiedzieć, że mamy już tę działkę bo właściciel różnie 
podchodzi do tego tematu i dopóki aktu notarialnego nie ma to musimy wstrzymać się                            
z wszelkimi informacjami w tym temacie. Dodał, że do podpisania aktu notarialnego niezbędna 
jest uchwała rady. 

 
Wiceprzewodniczący Stroiński Artur – stwierdził, że podziwia Wójta, ze udało mu się zdobyć tę 

działkę bo niestety nieudało się tego zrobić w trakcie budowy hali sportowej w Cypriance.  
 
Radna Prylińska Marta – zapytała Wójta czy ma już jakiś pomysł na zagospodarowanie terenu                 

z uwzględnieniem nowej działki.? 
 
Wójt – poinformował, że o tym musimy wspólnie zadecydować. Uważa, że część działki należy 

zagospodarować pod parking z tego względu, że wyjazd będzie tylko w jednym kierunku.                
To też będzie bardziej bezpieczne dla rodziców z dziećmi i dla nas. Można wykorzystywać 
ponadto tę działkę na jakieś imprezy typu nawet jak tutaj radny Krzysztof sugerował –
patriotyczne.  To działka o powierzchni 66 arów z dostępem do jeziora więc można na niej 
zrobić wiele np. altanę do wypoczynku dla mieszkańców. Można ją wykorzystać nie tylko                   
na potrzeby szkoły lecz na potrzeby wszystkich mieszkańców. Należy wykorzystywać walory    
i usytuowanie tego rodzaju działek bardziej społecznie a nie tylko na cele szkoły. Działki nie 
było i sobie szkoła też radziła. Uważa, że ten teren musimy wykorzystać i na potrzeby szkoły 
ale i społecznie dla mieszkańców. Podziękował za udzielenie głosu. 
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Radny Cackowski Damian – zasugerował, aby zagospodarować tę działkę pod drugie boisko. 
Drużyn trenujących nam przybywa jeżeli chodzi o nasz klub sportowy a wszystkie te grupy 
trenują w zasadzie na stadionie w Chemicy - Cukrowni. Jeżeli nie zagospodarujemy i nie 
zorganizujemy im drugiego boiska no to niestety to boisko na stadionie zostanie 
zdegradowane. Dobrze byłoby na części działki zrobić parking a na drugiej boisko czy                           
to typowy Orlik.  

 
Wójt – zwrócił się do kolegów sportowców. Stwierdził, że dobrze wszyscy wiedzą, iż on także kocha 

sport i piłkę nożną- dyscyplinę, którą uprawiał dosyć długo. Prowadzi pewnego rodzaju 
rozmowy w zakresie  nabycia terenów w  Chełmicy – Cukrowni. Są to tereny przy stadionie 
gdzie jest szansa  budowy orlika piłkarskiego. Zapewnił, że wykorzystamy ten teren na ten cel, 
ponieważ jest zapowiedź że ma być druga edycja budowy orlików. Taki typowy program jaki 
był w 2008 roku. Mają być łatwe pieniądze do zdobycia na tego rodzaju inwestycje. Kolega 
radny ma rację i potrzebne jest nam drugie boisko  ale może być też takie boisko które nam 
przyniesie tutaj efekt w postaci lepszego wykorzystania i mniej dociążenia obecnego boiska 
ale też może służyć mieszkańcom co spowoduje, że zwrócą nam się koszty budowy.                           
W przypadku gdybyśmy wybudowali prawdziwego orlika piłkarskiego  wówczas możemy                  
go wynajmować i to za niezłe pieniądze. 

 
Brak dalszych zapytań w zakresie uchwały. 
 
Przewodniczący RG –zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 12 „za”, 1 „wstrzymujących się”,                         
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr IV/40/2024 z dnia 12 sierpnia 2024 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Cyprianka, jednostka 
ewidencyjna Fabianki. 

 (wykaz imienny głosowania w załączeniu) 

10)  
 
Przewodniczący RG – poprosił o wyjaśnienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody                

na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą. 
 
Wójt – poinformował, iż z uwagi na fakt, iż kończy się okres zawarcia na 3 lata umowy najmu lokalu 

w Fabiankach z apteką zachodzi potrzeba podpisania nowej umowy. W tym zakresie 
potrzebna jest zgoda Rady Gminy i stosowna uchwała.  

 
Brak zapytań do uchwały. 
 
Przewodniczący RG – zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 12 „za”, 1 „wstrzymujących się”,                              
0 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr IV/41/2024 z dnia 12 sierpnia 2024 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowym najemcą.  

(wykaz imienny głosowania w załączeniu) 

11) 

Przewodniczący RG – wyjaśnił, iż kolejna uchwała dotyczy ustalenia miesięcznych diet dla radnych. 
Taką uchwałę podejmowaliśmy już na jednej z poprzednich sesji. Niestety nadzór Wojewody 
uchylił nam tą uchwałę. Dzisiaj przedstawiamy propozycję po korekcie uwzględniając 
wskazówki Urzędu Wojewódzkiego. Kwoty są jasno określone. Poprosił o ewentualne głosy        
w dyskusji.  
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Radna Prylińska Marta – zapytała z jakiej przyczyny została unieważniona poprzednia uchwała              
w tej sprawie? 

Przewodniczący RG – wyjaśnił, i dotyczyło to wysokości diety przewodniczącego rady, która                  
to nie mieściła się w ramach przewidzianych przez ustawę. Niestety zostało to przeoczone               
i niesprecyzowane należycie. Stąd też rozstrzygnięcie o unieważnieniu uchwały w sprawie 
ustalenia diet dla radnych. 

 Radna Prylińska Marta – zwróciła uwagę na fakt, iż szczegółowe wyjaśnienie w tej sprawie 
powinno znaleźć się w uzasadnieniu do uchwały. 

Przewodniczący RG – zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 
miesięcznych diet dla radnych. 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym imiennym: 8 „za”, 2 „wstrzymujących się”,                              
3 „przeciwnych” podjęła uchwałę Nr IV/42/2024 z dnia 12 sierpnia 2024 r. w sprawie ustalenia 
miesięcznych diet dla radnych. 

(wykaz imienny głosowania w załączeniu) 

Ad.4 
 
Przewodniczący RG – podziękował wszystkim za przybycie na posiedzenie rady oraz wszystkim, 

którzy oglądali transmisję z obrad przez internet. Następnie zamknął obrady IV sesji RG                
w dniu 12 sierpnia 2024 roku. 

 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
podins. Anna Wodzyńska 

 

 


